

N A T O



O T A N

P R E S S S E R V I C E

S E R V I C E D E P R E S S E

OTAN/NATO, 1110 Bruxelles ■ Téléphone : 41.00.40 - 41.44.00 - 41.44.90



Brussels, 27th September 1971

NOTE TO THE PRESS

HIGH LEVEL MEETING ON MBFR

As announced earlier, a meeting of Deputy Foreign Ministers and high level government officials from NATO member countries will take place at NATO Headquarters, Brussels, on October 5th and 6th, 1971, to discuss mutual and balanced force reductions.

Unlike at Ministerial Meetings, no formal accreditations will take place. However, the usual communication services, international telephones and teleprinters as well as television facilities and radio circuits, will be available.

Press Conference

Mr. Joseph Luns, the new Secretary General and Chairman of the North Atlantic Council, will give a press conference at the end of the High Level Meeting on October 6th. The exact time will be announced in due course.

A. de Vries
Head of Press Service

Enquiries :

Press : Ext. 2618/9 - Mr. de Vries
2616/7 - Mr. Inan

Radio/T.V. : Ext. 2839/40 - Mr. Miller-Jones

Bruxelles, le 27 septembre 1971

NOTE A LA PRESSE

REUNION DE HAUT NIVEAU SUR LES MBFR

Comme il a déjà été annoncé, les Suppléants des Ministres des Affaires Etrangères et de hauts fonctionnaires des pays de l'OTAN se réuniront au siège de l'Organisation à Bruxelles les 5 et 6 octobre 1971 pour examiner la question des réductions de forces mutuelles et équilibrées.

Contrairement à la pratique adoptée lors des sessions ministérielles, aucune accréditation officielle n'est prévue. Toutefois, les services habituels de télécommunications, les circuits internationaux de téléphones et de téléimprimeurs, ainsi que les installations de télévision et de radiodiffusion, seront mis à la disposition de la presse.

Conférence de Presse

A l'issue de la réunion de haut niveau, le 6 octobre, M. Joseph Luns, nouveau Secrétaire Général et Président du Conseil de l'Atlantique Nord, donnera une conférence de presse. L'heure exacte en sera annoncée en temps utile.

A. de Vries
Chef du Service de Presse

Pour tous renseignements complémentaires s'adresser :

Presse : Postes 2618/9 - M. de Vries
2616/7 - M. Inan

Radio/T.V. : Postes 2839/40 - M. Miller-Jones